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Spørgsmål nr. S 1703 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Statsministeren 

Dato: 31. august 2020 

Stillet af: Eva Flyvholm (EL)  

Statsministeren har udtalt i flere medier, at hun ikke vil kommentere på 

sagen om Forsvarets Efterretningstjeneste, før en undersøgelse er igangsat 

og gennemført, og betyder det, at borgere i Danmark skal gå i årevis med 

utryghed og uklarhed over, hvad der egentlig foregår?  

(Spm. nr. S 1703). 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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